
Sale of Car Parking Space 

 

Purchaser(s) of the residential properties of Wings at Sea or Wings at Sea II who satisfy the 

following conditions:- 

 

(a) the purchaser has completed the sale and purchase of a residential property of Wings at 

Sea or Wings at Sea II; and 

(b) the purchaser is the registered owner of a residential property of Wings at Sea or Wings 

at Sea II at the time of purchasing and at the time of completing the sale and purchase of the 

specified car parking space(s) 

 

may purchase the Car Parking Space at 21/F, International Commerce Centre, No. 1 Austin Road 

West, Kowloon, Hong Kong during office hours (i.e. from 11:00 a.m. to 8:00 p.m.) on a first-

come, first-served basis.   

 

Enquiry: 3119 0008 

 

 

 

 

停車位銷售 

 

滿足下列條件的晉海或晉海 II住宅物業的買家可於辦公時間內(即上午 11 時至晚上 8時) 

到香港九龍柯士甸道西 1 號環球貿易廣場 21 樓以先到先得形式購買停車位: 

 

(a) 買家已完成晉海或晉海 II住宅物業的買賣； 及 

(b) 購買指明停車位及完成停車位交易時，買家是晉海或晉海 II住宅物業的註冊業

主。 

 

查詢電話: 3119 0008 


